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Abstract (en)
[origin: US4789792A] The invention relates to a feeding or matching circuit for feeding signal circuits, conducted via a multi-pin plug-in connection,
of a freely programmable control unit or of a control and instrumentation system comprising at least one electronic module which carries a part of the
plug-in connection, or for matching the signal circuits to the inputs or outputs of this module. With respect to a more rational circuit construction, the
connection to the supply source or the circuit components necessary for matching is provided in accordance with the invention by means of a multi-
pin intermediate connector which can be plugged between the detachable parts of the plug-in connection.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Speisungs- oder Anpassungsschaltung zur Speisung von über eine mehrpolige Steckverbindung geführten Signalkreisen
einer frei programmierbaren Steuerung oder einer Leittechnikanlage mit mindestens einer elektronischen Baugruppe, welche einen Teil der
Steckverbindung trägt oder zur Anpassung der Signalkreise an die Ein- oder ausgänge dieser Baugruppe. Im Hinblick auf einen rationelleren
Schaltungsaufbau wird der Anschluss an die Speisungsquelle oder die zur Anpassung erforderliche Beschaltung nach der Erfindung mittels eines
zwischen die lösbaren Teile der Steckverbindung steckbaren mehrpoligen Zwischensteckers ausgeführt.
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